
 

 

 
 
Beantwoording vragen raadsleden 

 
Nummer DOC-24-789298 

Zaaknummer Z-23-482394 

Datum waarop de vraag is 
gesteld: 

31 januari 2024 

 
Fractie: 

 
VVD 

 
Raadslid: 
 

 
T.M.M. Beerepoot 

Afdeling  

Onderwerp Raadsvragen VVD m.b.t. Verkeerssituatie rond Wognum 

Portefeuillehouder  

Termijn beantwoording is 
30 dagen 

 

 
Inleiding 
Op 18 oktober 2023 is er door de bewoners van de Hoornseweg in Wognum een brief aan de Gemeente gezonden 
waarin zij de Gemeente oproepen om met hen in gesprek te gaan. Naar aanleiding hiervan hebben wij, tijdens 
de raadsvergadering van 30 november 2023, een mutatievoorstel ingediend en het college verzocht om met de 
bewoners van de Hoornseweg in Wognum in gesprek te gaan teneinde het geschonden vertrouwen te herstellen. 
 
1.  Heeft het betreffende gesprek inmiddels plaatsgevonden en zo ja, met welk resultaat? 

antwoord   

2. Zo niet; waarom niet en gaat u dit gesprek alsnog op korte termijn organiseren? 

Antwoord  

3. Bent u met ons van mening dat door een inadequate behandeling van vragen, klachten, 
brieven e.d. en het niet nakomen van gemaakte afspraken de onvrede bij onze inwoners 
toeneemt en het vertrouwen in de Gemeente afneemt? 

Antwoord  

 
Op 18 december 2023 is er door buurtbewoners van camping de Molenwurf  een brief aan de Gemeente 
gezonden waarin zij hun zorg over de parkeerproblematiek aan de Oosteinderweg in Wognum uitspreken. In deze 
brief geven zij onder meer aan dat het de zoveelste poging betreft om iets aan de ontstane situatie te 
veranderen en dat zij van de verantwoordelijk wethouder totaal geen reactie ontvangen hebben. 
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4. Wil de verantwoordelijk wethouder toezeggen om alsnog op korte termijn een afspraak 
met de buurtbewoners te maken om de ontstane situatie te bespreken? 

Antwoord  

5. Is het juist dat permanente bewoning op camping de Molenwurf door de Gemeente 
gedoogd wordt? 

Antwoord  

6. Zo niet; wordt er gehandhaafd en zo ja; op welke wijze? 

Antwoord  

7. Zo ja; zijn dan dezelfde parkeernormen, zoals die in reguliere woonwijken gelden, van 
toepassing en wordt daar bij camping de Molenwurf aan voldaan? 

Antwoord  

 
Op 9 november 2023 heeft er overleg tussen vertegenwoordigers van de industrieterreinen Westerspoor en 
Overspoor, de Spoorstraat, de museum stoomtrein en de Gemeente over de vestiging van een rail-inzetplaats op 
het betreffende industrieterrein plaatsgevonden. Bij dit overleg hebben de betreffende ondernemers hun 
bezwaren tegen de vestiging van deze rail inzetplaats goed geargumenteerd aangegeven en is afgesproken dat er 
vervolg-overleg zou plaatsvinden. Dit vervolgoverleg heeft niet plaatsgevonden en de betrokken ondernemers 
kwamen er per toeval achter dat de vereiste vergunning (gedateerd 5 januari 2024) inmiddels verstrekt is. Het is 
duidelijk dat zij teleurgesteld zijn in de handelswijze van de gemeente en bezwaar tegen de afgegeven 
vergunning willen aantekenen en over alternatieve oplossingen in gesprek willen. Deze problematiek en andere 
vraagstukken rond dit industrieterrein waren reeds bij de VVD bekend en daarom expliciet in onze raad-breed 
gedragen en aangenomen motie van 21 december 2023 verwerkt. In deze motie wordt het college 
verzocht/opdracht gegeven om in deze te kiezen en te lobbyen voor een integrale oplossing. 
 
8. Waren de verleners van de vergunning (gedateerd 5 januari 2024) bekend met de inhoud 

van de unaniem aangenomen motie van 21 december 2023? 

Antwoord  

9. Bent u met ons van mening dat de rail-inzetplaats enkele mogelijke ontwikkelingen rond 
industrieterrein Overspoor/Westerspoor blokkeert en daardoor in strijd is met de raad-
breed aangenomen motie? 

Antwoord  
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10. Bent u bereid om, samen met alle betrokkenen, naar een oplossing te zoeken waardoor 
alle toekomstige opties open blijven en niet geblokkeerd worden? 

Antwoord  

11. Bent u bereid om hiervoor een gesprek tussen Rijkswaterstaat, gedeputeerde Olthof en 
alle andere betrokkenen te organiseren? 

Antwoord  

12. Is het u bekend dat het zware vrachtauto’s van Ursem Unitbouw verboden is om tussen 
zes uur ’s ochtends en zes uur ‘s avonds (mede in verband met de verkeersveiligheid 
voor fietsers) van de weg Westerspoor gebruik te maken waardoor zij in hun 
bedrijfsvoering belemmerd zijn? 

Antwoord  

13. Bent u bereid om ook deze problematiek bij de integrale oplossing mee te nemen? 

Antwoord  

 
Zoals u weet is de uitbreiding van het industrieterrein in Opmeer door de Raad van State geblokkeerd waardoor 
bedrijven die zich daar wilden vestigen nu met de handen in het haar zitten. 
 
14. Kunt u deze bedrijven perspectief op een plaats op een van de industrieterreinen in 

onze Gemeente bieden? 

Antwoord  

 


